
 

 

 

IZ.10.2021 

 

Bartosz Bluma       Chojnice, 14 października 2021 r. 

Radny Rady Miejskiej 

w Chojnicach 

 

 

Arseniusz Finster 

Burmistrz Miasta Chojnice 

 

za pośrednictwem 

Antoni Szlanga 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnicach 

 

 

INTERPELACJA 

 

 

 Od kilku dni na ulicy Gdańskiej w Chojnicach w godzinach porannych (przed godziną 7:00) nie 

działa oświetlenie uliczne i doświetlenia przejść dla pieszych. Jest to tym bardziej niepokojące, że o tej 

porze jest jeszcze ciemno a wiele osób udaje się w tym czasie do zakładów pracy i szkół. Jest to 

jednocześnie okres wzmożonego ruchu samochodów. 

 W związku powyższym zwracam się do Pana Burmistrza o podjęcie działań mających na celu 

poprawę bezpieczeństwa mieszkańców poprzez zmianę harmonogramu działania oświetlenia ulicznego 

na ulicy Gdańskiej i ewentualnie w innych częściach Chojnic, jeśli sytuacja będzie analogiczna do 

przywołanej wyżej. 

 

 

 

Z poważaniem 

 

Bartosz Bluma 

Radny Rady Miejskiej 

w Chojnicach 


